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Protokół Nr 7.2023 
z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

w dniu 21 czerwca 2023 r. godz. 10:30

W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 9 członków komisji 
na ogólną liczbę 9 według załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział 
wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Na wstępie pan Przewodniczący Komisji Wojciech Majcher powitał wszystkich członków komisji, jak 
również osoby zaproszone, po czym przeszedł do realizacji porządku obrad.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 10.30.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący Komisji W. Majcher poinformował, iż protokół z ostatniego posiedzenia komisji 
stałych został wyłożony do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są 
uwagi do jego treści.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu ze wspólnego 
posiedzenia komisji stałych bez odczytywania.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" 
- 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia.
Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zapoznanie się z informacją, o problemach funkcjonowania w Domu Pomocy Społecznej 

w Sobowie.
5. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu w Opatowie za 2022 rok.
6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2022 wraz z informacją 

o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego.
7. Omówienie „Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za rok 2022."
8. Ocena wykonania budżetu powiatu za 2022 r. oraz opinia w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Zarządu Powiatu.
9. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
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a) w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Opatowie wotum zaufania za 2022 rok,
b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.,
c) w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 

2022 r.
10. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023 - 2026,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Powiat Opatowski 

nieruchomości położonych we Włostowie, gm. Lipnik,
d) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Powiatu Opatowskiego.
11. Sprawy organizacyjne.
12. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku 
obrad.
Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" 
- 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.4. Zapoznanie się z informacją, o problemach funkcjonowania Placówek Opiekuńczo - 
Wychowawczych oraz Domów Pomocy Społecznej.
Przewodniczący komisji w dniu 8 maja br. wystosował pismo do dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Sobowie z prośbą o przedłożenie informacji o problemach funkcjonowania placówek.

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Agnieszce Hołody - Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w 
Sobowie, która w skrócie przedłożyła informację i poruszył problemy w jego placówce.
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący podziękował pani Dyrektor za przybycie na dzisiejsze 
posiedzenie komisji i przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania 
z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2022 rok.
Salę obrad opuściła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta (godz. 11.00), dalsze obrady 
prowadzone są w 8 osobowym składzie.
Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Zofię Rusak - Skarbnika Powiatu, która 
przedstawiła pozytywną opinię RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2022.
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Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2022 rok.

Wobec braku głosów przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2022 wraz 
z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani Zofii Rusak, która szczegółowo omówiła 
sprawozdanie finansowe powiatu opatowskiego za 2022 r.

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do sprawozdania finansowego powiatu 
opatowskiego za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego.

Wobec braku głosów przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 7. Omówienie „Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za rok 2022.".
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Pawłowi Sadrakowi - Sekretarzowi Powiatu, który w skrócie 
przybliżył najważniejsze dane z raportu.
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za rok 
2022.

Wobec braku głosów przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 8. Ocena wykonania budżetu powiatu za 2022 r. oraz opinia w sprawie udzielenia absolutorium 
dla Zarządu Powiatu.
Pan Przewodniczący odczytał projekt opinii w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu. 
Następnie zapytał czy są jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu opinii. Wobec braku 
pytań, pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. opinię uchwały pytając, kto jest za jej 
pozytywnym przyjęciem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie przyjęli opinie w sprawie udzielenia 
absolutorium dla Zarządu, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 7 głosów (Andrzej Gajek, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Luba - Mendyk, 
Wojciech Majcher, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 1 
głos (Adam Rozszczypała).
O zabranie głosu poprosił pan Adam Rozszczypała, który zaznaczył, iż przypadkowo wstrzymał się od 
głosu. Jego intencją było oddanie głosu „za".
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad.
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Ad.9. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Opatowie wotum zaufania za 2022 rok.

Na salę obrad powróciła pani Małgorzata Jalowska (godz. 11.25), dalsze obrady prowadzone są 
w 9 osobowym składzie komisji.
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zapytał, czy są jakieś pytania do 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
w Opatowie wotum zaufania za 2022 rok. Wobec braku pytań, pan Przewodniczący poddał pod 
głosowanie ww. projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Małgorzata Jalowska, Andrzej Gajek, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r.
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zapytał, czy są jakieś pytania do 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2022 r. 
Wobec braku pytań, pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały pytając, 
kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 
2022 r.
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zapytał, czy są jakieś pytania do 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 
w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2022 r.
Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały pytając, kto 
jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.
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Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Małgorzata Jalowska, Andrzej Gajek, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" -0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 10. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która bardzo 
szczegółowo omówiła zmiany w WPF na lata 2023 - 2026.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Wobec ich pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania kolejnego 
projektu uchwały rady powiatu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pan Przewodniczący komisji powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame, co w projekcie 
uchwały dot. zmian w wieloletniej prognozie finansowej. Następnie zapytał, czy są pytania 
do przedłożonego projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania kolejnego 
projektu uchwały rady powiatu.

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Powiat Opatowski 
nieruchomości położonych we Włostowie, gm. Lipnik.
Pan Przewodniczący komisji poprosił o zabranie głosu przez pana Rajmunda Bańcera - 
Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, który poinformował, iż nieruchomości 
gruntowe położone we Włostowie, gm. Lipnik, oznaczone w ewidencji gruntów obrębu 0019 
Włostów jako działki nr: 40/119 o powierzchni 7,8668 ha oraz 40/56 o pow. 0,0016 ha, 
ujawnione w księgach wieczystych nr: KI1T/00036952/3 (nieruchomość oznaczona jako 
działka nr 40/119) oraz KI1T/00037061/7 (nieruchomość oznaczona jako działka nr 40/56), 
prowadzonych przez IV Wydział Ksiąg Wieczystych Sądu Rejonowego w Opatowie, stanowią 
własność Skarbu Państwa. Nieruchomości te stanowią przedmiot użytkowania wieczystego 
Powiatu Opatowskiego. Dodał, iż w umowie darowizny określa się cel na który nieruchomość 
jest oddawana.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Powiat Opatowski 
nieruchomości położonych we Włostowie, gm. Lipnik.
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Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania 
kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania kolejnego 
projektu uchwały rady powiatu.

d) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 
nieruchomościach stanowiących własność Powiatu Opatowskiego.
Pan Przewodniczący komisji ponownie udzielił głosu panu Rajmundowi Bańcerowi, który 
poinformował, iż przedsiębiorca wnioskiem z dnia 14.04.2023 r. zwrócił się do Powiatu 
Opatowskiego o ustanowienie za wynagrodzeniem służebności przesyłu na części 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego, położonej obręb 0005 Ciszyca 
Górna, gm. Tarłów o nr ew. 285/2, o powierzchni 0,8685 ha, dla której Sąd Rejonowy w 
Sandomierzu, V Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr KI1S/00102344/1, 
polegającej na korzystaniu na obszarze o pow. 0,0010 ha, obejmującym pas gruntu o 
szerokości 0,50m i długości 19,00m z przeznaczeniem na potrzeby posadowienia urządzeń 
przesyłowych w postaci kabla światłowodowego typu ADSS podwieszonego na istniejącej 
podbudowie słupowej.
Kierownik dodał, iż zgodnie z załączonym przez wnioskodawcę operatem szacunkowym 
wartość jednorazowego odszkodowania za ustanowienia służebności wniesie 280,65 zł. 
Koszty sporządzenia aktu notarialnego pokryje również przedsiębiorca.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 
nieruchomościach stanowiących własność Powiatu Opatowskiego 
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Wobec braku uwag i pytań Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad.11. Sprawy organizacyjne.
O zabranie głosu poprosiła pani Barbara Kasińska, która poruszyła kwestię remontu w Zespole Szkół 
Nr 2 w Opatowie i powstania tam bursy dla uczniów. Zapytała, czy nie można było tego umiejscowić 
w budynku dawnego internatu, gdzie pomieszczenia już są do tego przystosowane. Radna 
podkreśliła, iż w salach gdzie chcą to zlokalizować jest całe wyposażenie chemiczne, dostosowane do 
nauczania uczniów szczególnie na kierunkach z rozszerzoną biologią czy chemią, ale również jest 
pomocne przy nauczaniu podstawowym. I dużo nakładu zarówno pracowego jak i finansowego ich to 
kosztowało.

O zabranie głosu poprosiła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która powiedziała, iż w budynku 
dawnego internatu zlokalizowany jest sanepid, poradnia i POW.

O głos ponownie poprosiła pani Barbara Kasińska, która zaznaczyła, iż bursa w ZS Nr 2 w Opatowie to 
błąd.
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O zabranie głosu poprosiła pani Agnieszka Luba - Mendyk, która zapytała, czy brali pod uwagę 
możliwość zwrócenia się do wójta Wojciechowic aby na ten cel przeznaczyć budynek gminy, po 
którejś ze szkół podstawowych. Radna nadmieniła, iż gmina posiada kilka szkół podstawowych, 
w których nie ma dzieci i zastanawia się nad ich likwidacją.

O zabranie głosu poprosiła pani Wicestarosta, która powiedziała, iż nie wiadomo kiedy to nastąpi 
i póki co szkoły te istnieją, a oni muszą mieć miejsce już teraz, dodała również, iż wiążą ich wymogi 
sanepidowskie.

O zabranie głosu poprosiła pani Barbara Kasińska, która zapytała jakie biuro wykonało projekt tych 
pomieszczeń.

Odpowiedzi udzieliła pani Wicestarosta, która wskazała, iż projekt jest w trakcie opracowywania.

Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w realizowanym punkcie.

Wobec braku zgłoszeń pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.12. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący komisji podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 11:58).

Protokołowała: 
f Ac>Sylwia Zakrzewska

Przewodniczący
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej

Wojciech Majcher
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